
Sverresborg Hoops Basket              

STYREMØTEPROTOKOLL 

Møtet gjelder: Styremøte nr. 6/2024 i Sverresborg Hoops Basket 
Dato og tid: Onsdag 12.6.24 kl. 18.00-20.30 
Sted: Havstein Klubbhus 
  
Deltakere: Mathias Aarskog, Guro Samanns, Hugo de la Plaza, Berit Hagen, 
 Inger Helene Moen (gjest) og Vegard Tøfte (valgkomiteen). 
Forfall: Geir Schønberg, Marianne Krabseth. 

Saksliste 

Sak 6.1.24 Forrige styremøteprotokoll. 
 Styreprotokoll for styremøte 5.5.2024 ble godkjent. 
Sak 6.2.24 Daglig drift.          
 Orientering 5 min på hver.  

Årshjulet. Endelig har alle tilgang og juni til august ble gjennomgått. 
Økonomi. Regnskap 1.kvartal 24 er ikke helt ferdig, men prognosen er samme  
resultat som i fjor. Blir sendt ut i løpet av neste uke. 
Baskethelgen 2024 31.8-1.9. Mathias sender ut innbydelse til  
Trenere/dommere/tillitsvalgte.         
Sportslig utvalg. Endelig påmelding til seriespill 2024-2025 ble gjennomgått.  
Påmeldt rekordmange lag.  
Trenersituasjonen er prekær da vi mangler en del trenere til lagene. Er i dialog med 
 Nidaros Jets og vi har en del unge som ønsker å prøve seg på yngre lag. Trenger å ha  
et par voksne sammen med ungdommene på de yngre lagene. 
Materialforvalter. Må oppdatere kleskolleksjonen på hjemmesiden. 
Dugnader. Fikk 14 avmeldinger 2 uker før Trondheim Rocks og NEON.  
Kom heldigvis i havn med å låne noen russ som gjorde at vi klarte å stille med  
flere enn vi skulle.   
Arrangement. Har fått bekreftet Åsveihallen til Kickoff 17.8-18.8 og 23.8-25.8.  
Basketskolen til Elite 12.8-14.8 har ikke fått bekreftet Munkvollhallen enda. 
Arrangementsansvarlig for Kvalik GU16NM 22.-24.11 er Øyvind Hoff.     
Inkluderingskomiteen. Fått midler fra W Initiativ og Idrettsrådet. Guro og Berit sier 
seg villig til å være med i komiteen. Prøver å finne en til. 
 Ny barneidrettsansvarlig er Maria Berge. 

Sak 6.3.24 Styresaker som trenger vedtak.       
Samarbeidsavtale med Jets. Styret vedtok å være med på denne mot at vi får trener 
fra Nidaros Jets 2 ganger i uka. Kommunikasjon med Nidaros Jets ble diskutert. 

Sak 6.4.24 Klubbutvikling. 
 Ingen saker. 
Sak 6.5.24 Eventuelt.   
 Valgkomiteen Hoops. Mangler nå bare et varamedlem og valgkomite for neste år. 
 Støtte. Ny app. Lunken interesse for dette. Vi avventer til vi ser hvordan det fungere 

for andre klubber. 
 Sommeravslutning styret blir avholdt onsdag 26.  


